



FOR IMMEDIATE RELEASE

(French Follows / Le Français suit)

Why I Won't Vote for M-103. I fear that the Liberals' Games of Divisive Politics will harm the Muslim Community even further

February 21, 2017

(Ottawa) "I find it alarming and very telling of the Liberals who are using this issue to divide a country and further harm the very group they are professing to help", stated Hon. Deepak Obhrai, MP, Calgary Forest Lawn

In an open letter to Canadians issued to the media on February 21, 2017, Hon. Obhrai wrote, "Canadians who are challenging this motion are not challenging the issues facing the Muslim community or that racism does not exist, what they are uncomfortable with in this motion is the favoring of one community over others. Even though the motion is written broadly to include other groups, it highlights the religion Islam (Islamophobia), therefore any debate or mention of this motion will focus on this religion at the exclusion of others."

Obhrai went on to say that his own Muslim supporters have reached out to him to say that they fear if the Liberals continue to focus this motion on Islam, it will further jeopardize the way their community is treated and not been seen as equals.

Obhrai, the longest serving Conservative Member of Parliament draws upon his years of experience, and work on human rights to illustrate how and why the Liberals' unwillingness to compromise and the rhetoric used will divide not just the Muslim community but Canadians as a whole.

Obhrai also points out that he supported the E-petition that asked the House of Commons to not let extremists define the religion of Islam as well as the Charter of Inclusiveness which treats all communities equally, brought forth by the Muslim communities themselves.

Hon. Deepak Obhrai, P.C., M.P. Media Release / Communiqué



The challenge of the motion is not an issue of supporting/not supporting Muslim Canadians, but that of treating everyone as equals.

Please find the Open letter to Canadians attached on behalf of the Hon. Deepak Obhrai, MP of Calgary Forest Lawn.

Hon Deepak Obhrai pc @deepakobhrai · 4 Jul 2016

Spoke in support of Charter for Inclusive Communities to fight Islamophobia, hosted by the @nccm in #yyc #cdnpoli





POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

Pourquoi Deepak ne votera pas pour M-103: Deepak craint que les jeux libéraux de politique divisive ne nuisent encore à la communauté musulmane

21 février, 2017

(Ottawa) «Je trouve alarmant et très révélateur que les libéraux utilisent cette question pour diviser un pays et nuire davantage au groupe même qu'ils prétendent aider», a déclaré l'hon. Deepak Obhrai, député, Calgary Forest Lawn

Dans une lettre ouverte adressée aux Canadiens par les médias le 21 février 2017, l'hon. Obhrai a écrit: «Les Canadiens qui contestent cette motion ne remettent pas en cause les problèmes auxquels la communauté musulmane est confrontée ni le racisme qui n'existe pas, ce qui les empêche de favoriser une communauté par rapport aux autres. Même si la motion est largement écrite pour inclure d'autres groupes, elle souligne la religion de l'islam (islamophobie), donc tout débat ou mention de cette motion se concentrera sur cette religion à l'exclusion des autres.

Obhrai a poursuivi en disant que ses propres partisans musulmans l'ont contacté pour dire qu'ils craignent que si les libéraux continuent à concentrer cette motion sur l'islam, cela mettra davantage en péril la façon dont leur communauté est traitée et n'est pas considérée comme égale.

Obhrai, le député conservateur le plus ancien du Parlement, tire parti de ses années d'expérience et travaille sur les droits de la personne pour illustrer comment et pourquoi la réticence des libéraux de faire des compromis et la rhétorique utilisée diviseront non seulement la communauté musulmane, mais tous les Canadiens.

Obhrai souligne également qu'il a appuyé la pétition en ligne demandant à la Chambre des communes de ne pas laisser les extrémistes définir la religion de l'islam, ainsi que la Charte de l'Inclusion qui traite toutes les communautés de façon égale, apportées par les communautés musulmanes elles-mêmes.

Le défi de la motion n'est pas de soutenir ou de ne pas appuyer les Canadiens musulmans, mais de traiter chacun comme égal.

Hon. Deepak Obhrai, P.C., M.P. Media Release / Communiqué



Veillez trouver la lettre ouverte aux Canadiens attachée au nom de l'hon. Deepak Obhrai, député de Calgary Forest Lawn.

Hon Deepak Obhrai pc @deepakobhrai · 4 Jul 2016

Spoke in support of Charter for Inclusive Communities to fight Islamophobia, hosted by the @nccm in #yyc #cdnpoli

